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PROTOKÓŁ Nr II/2010 

z obrad Sesji nadzwyczajnej Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój,  
która odbyła się w dniu 13 grudnia 2010r. w godz. 15.00 – 16.20 

w sali Rady Miasta 
 

 
 
Podjęto uchwały: 
 
Nr II/6/2010 w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Mariana  
   Janeckiego.  
Nr II/7/2010 w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Krzysztofa 
   Baradzieja. 
Nr II/8/2010 w sprawie zmian budżetu Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2010 rok. 
Nr II/9/2010 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Prezydenta Miasta Jastrzębie-
   Zdrój. 
Nr II/10/2010 zmieniająca załącznik do uchwały w sprawie uchwalenia ramowego 
   planu pracy Sesji Rady Miasta na II półrocze 2010r.  
Nr II/11/2010 w sprawie powołania stałych Komisji Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój, 
   ustalenia przedmiotu ich działania i liczebności. 
Nr II/12/2010 w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady  
   Miasta Jastrzębie-Zdrój. 
 
 
 
Ad. 1 
 
Otwarcie II Sesji nadzwyczajnej Rady Miasta, stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
 
Otwarcia II Sesji nadzwyczajnej dokonał przewodniczący Rady Miasta – Grzegorz 
Matusiak. Powitał zebranych i stwierdził, na podstawie listy obecności, że obrady sesji 
są prawomocne, ponieważ udział w sesji bierze wymagana liczba radnych.  W sesji 
wzięło udział 20 radnych. Udziału w sesji nie wziął radny Tadeusz Markiewicz  -  
usprawiedliwiony.  
 
Lista obecności stanowi załącznik   Nr 1  do niniejszego protokołu.   
 
 
Zgodnie z zapisami ustawy, porządek obrad wraz z projektami uchwał  otrzymali 
wszyscy radni.  
 
Porządek obrad stanowi  załącznik  Nr 2  do niniejszego protokołu.  
 
 
 
Ad. 2 
 
Wręczenie przez Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej zaświadczenia o 
wyborze na Prezydenta Miasta Jastrzębie-Zdrój. 
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Przewodn. Rady Miasta – Grzegorz Matusiak poprosił  Przewodniczącego Miejskiej 
Komisji Wyborczej o wręczenie zaświadczenia.  
 
Krzysztof Kasica  sędzia sądu rejonowego w Jastrzębiu-Zdroju wręczył p. Marianowi 
Janeckiemu zaświadczenie o wyborze na prezydenta miasta Jastrzębia-Zdróju.  
 
 
 
 
Ad. 3 
 
Wybór komisji uchwał i wniosków.   
 
Toborowicz Anna 
− W imieniu Klubu Radnych Wspólnota Samorządowa, zgłaszam do pracy w 

komisji radną  Bernadetę Magiera  -  wyraziła zgodę. 
 

Sławik Tadeusz 
- W imieniu Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość,  zgłaszam do pracy w komisji 
radnego Mariana Króliczka – wyraził zgodę.  
 
Foksowicz Roman 
- W imieniu Klubu Radnych Platforma Obywatelska, zgłaszam do pracy w komisji 
radną  Elżbietę Siwiec – wyraziła zgodę.    
 
Przewodn. Rady Miasta 
- Czy są jeszcze inne kandydatury ?  Nie widzę.  Kto jest za przyjęciem 
proponowanego składu komisji uchwał i wniosków ? 
 
za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0 
 
 - Stwierdzam, że skład komisji uchwał i wniosków został przyjęty  
  jednogłośnie. 
 
Karta  z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik  Nr 3  do niniejszego 
protokołu.    
 
 
 
Ad. 4 
 
Stwierdzenie wygaśnięcia mandatu radnego Mariana Janeckiego. 
 
 
Przewodn. komisji uchwał i wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie  
stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Mariana Janeckiego.  
 
Przewodn. Rady Miasta 
- Czy są uwagi do projektu uchwały ?  Nie widzę.  Kto za przyjęciem uchwały w 
proponowanym brzmieniu ? 
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Uchwała  Nr II/6/2010  w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu 
radnego Mariana Janeckiego została przyjęta głosami:  za – 15, przeciw – 0, 
wstrzymujących się – 0.    
 
  -     Stwierdzam,  że rada przyjęła uchwałę  jednogłośnie. 
 
Karta  z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik  Nr 4  do niniejszego 
protokołu.    
 
 
 
Ad. 5 
 
Złożenie ślubowania przez Prezydenta Miasta Mariana Janeckiego.  

 
 
 
Przewodn. Rady Miasta 
- Poczet sztandarowy – wprowadzić. 
 
- Zgodnie z art. 29 a ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym /Dz.U. 
z 2001r. Nr 142, poz. 1591 z późniejszymi zmianami/  ust. 1 – objęcie obowiązków 
przez wójta następuje z chwilą złożenia wobec rady gminy ślubowania następującej 
treści: 
 
 
Marian Janecki 
 
„Obejmując urząd Prezydenta Miasta, uroczyście ślubuję, że 
dochowam wierności prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę 
tyko dla dobra publicznego i pomyślności mieszkańców miasta.” 
„Tak mi dopomóż Bóg.” 
 
 
Przewodn. Rady Miasta 
- Poczet sztandarowy wyprowadzić.  Dziękuję, gratuluję panu prezydentowi.   
 
 
 
P R Z E R W A   godz. 15.10 – 15.15 
 
 
 
Ad. 6 
 
Podjęcie uchwał w sprawach: 
 
 
Przewodn. komisji uchwał i wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie  
stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Krzysztofa Baradzieja.    
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Przewodn. Rady Miasta 
- Czy są uwagi do projektu uchwały ?  Nie widzę.  Kto za przyjęciem uchwały w 
proponowanym brzmieniu ? 
 
 
Uchwała Nr II/7/2010  w sprawie  stwierdzenia wygaśnięcia mandatu 
radnego Krzysztofa Baradzieja została przyjęta głosami:  za – 16, przeciw – 
0, wstrzymujących się – 0.   
 
 -     Stwierdzam,  że rada przyjęła uchwałę  jednogłośnie. 
 
Karta  z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik  Nr 5  do niniejszego 
protokołu.    
 
 

 
 
Przewodn. komisji uchwał i wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian 
budżetu Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2010 rok.   
 
Przewodn. Rady Miasta 
- Czy są pytania  do projektu uchwały ?  Nie widzę.  Kto za przyjęciem uchwały w 
proponowanym brzmieniu ? 
 
 
Uchwała Nr II/8/2010  w sprawie zmian budżetu Miasta Jastrzębie-Zdrój na 
2010 rok została przyjęta głosami:   za – 14,  przeciw – 0, wstrzymujących 
się – 1.  
 
 -     Stwierdzam,  że rada przyjęła uchwałę większością głosów. 
 
Karta  z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik  Nr 6  do niniejszego 
protokołu.    
 
 
 
Przewodn. komisji uchwał i wniosków  przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
ustalenia wynagrodzenia Prezydenta Miasta Jastrzębie-Zdrój.  
 
 
Przewodn. Rady Miasta 
- Czy są  uwagi do projektu uchwały ?   
 
Tarasiewicz Janusz 
- Proszę o podanie i zaprotokołowanie informacji, bo pojawiły się wypowiedzi o 
podwyżce, a jest to na poziomie 2008r.  W moim przekonaniu jest to ważna 
informacja  i powinna dotrzeć również do mieszkańców. 
 
Przewodn. Rady Miasta 
- Czy  jeszcze są uwagi do projektu uchwały ?  Nie widzę.  Kto za przyjęciem 
uchwały w proponowanym brzmieniu ? 



5 
 
 
Uchwała Nr II/9/2010 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Prezydenta 
Miasta Jastrzębie-Zdrój została przyjęta głosami:  za – 16, przeciw – 0, 
wstrzymujących się – 0. 
 
 -     Stwierdzam,  że rada przyjęła uchwałę  jednogłośnie.  
 
Karta  z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik  Nr 7  do niniejszego 
protokołu.    
 
 
 
Przewodn. komisji uchwał i wniosków  przedstawiła projekt uchwały w sprawie  
zmiany załącznika do uchwały w sprawie uchwalenia ramowego planu pracy Sesji 
Rady Miasta na II półrocze 2010r.  

 
 
Matusiak Grzegorz  -  Przewodn. Rady Miasta 
- Czy są  uwagi do projektu uchwały ?   
 
Lis Jerzy 
- W imieniu Klubu Radnych Sojuszu Lewicy Demokratycznej chciałbym zgłosić 
poprawkę do godziny rozpoczęcia sesji rady miasta. Uważamy, że sesje powinny się 
odbywać po godzinie 14.00  i najwcześniejsza godzina to  godz. 14.30. Radni powinni 
pełnić swoje obowiązki poza normalnymi godzinami pracy.   
 
Toborowicz Anna 
- Czy wszyscy radni mają łączność ?  Na sali jest więcej radnych, a głosuje tylko 
16-tu.  Proszę o sprawdzenie.  
 
Przewodn. Rady Miasta 
- Proszę o sprawdzenie sprzętu do głosowania. Ogłaszam przerwę, aby kluby 
radnych mogły odnieść się do wniosku pana radnego Lisa.   
 
 
P R Z E R W A  godz. 15.20 – 15.30 
 
 
 
Lis Jerzy  
- Zgłaszam poprawkę do wniosku i proponuję zmianę godziny na 13.00 na sesji w 
dniu 28 grudnia 2010r.   
 
Przewodn. Rady Miasta 
- Przystępujemy do głosowania wniosku w sprawie zmiany godziny sesji 28 
grudnia 2010r.  na godz. 13.00.   
 
za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0 
 
 -     Stwierdzam, że wniosek rada przyjęła jednogłośnie.  
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Karta  z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik  Nr 8  do niniejszego 
protokołu.    
 
- Ogłaszam przerwę.    
 
 
P R Z E R W A  godz. 15.35 – 15.40 
 
 
- Czy  jeszcze są uwagi do projektu uchwały ?  Nie widzę.  Kto za przyjęciem 
uchwały w proponowanym brzmieniu ? 
 
 
Uchwała Nr II/10/2010 w sprawie  zmiany załącznika do uchwały w sprawie 
uchwalenia ramowego planu pracy Sesji Rady Miasta na II półrocze 2010r. 
została przyjęta głosami:  za – 20, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 
  -     Stwierdzam,  że rada przyjęła uchwałę  jednogłośnie.  
 
Karta  z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik  Nr 9  do niniejszego 
protokołu.    
 
 
- Składam wniosek o zmianę porządku obrad i wprowadzenie projektu uchwały w 
sprawie  powołania stałych Komisji Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój, ustalenia przedmiotu 
ich działania  i liczebności oraz projektu uchwały w sprawie ustalenia składów 
osobowych stałych Komisji Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój.  Kto jest za przyjęciem 
wniosku ? 
 
 
za – 20, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0 
 
 -     Stwierdzam, że wniosek rada przyjęła jednogłośnie.  
 
Karta  z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik  Nr 10  do niniejszego 
protokołu. 
 
 
 
Przewodn. komisji uchwał i wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie   
powołania stałych Komisji Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój, ustalenia przedmiotu ich 
działania  i liczebności. 
 
Przewodn. Rady Miasta 
- Czy są pytania do projektu uchwały ? 
 
Sławik Tadeusz 
- Zgłaszam wniosek o zwiększenie składu komisji edukacji z pięciu do sześciu 
radnych.  Proponuję radnego Norberta Małolepszego   do składu komisji edukacji.  
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Lis Jerzy  
- Proponuję poprawkę odnośnie składu komisji polityki społecznej.  Skład komisji 
stanowi sześciu radnych.  Proszę o wykreślenie ze składu komisji radnego  Ryszarda 
Piechoczka i zmniejszenie składu komisji do pięciu radnych.     
 
Przewodn. Rady Miasta 
- Kto jest za wnioskiem  w sprawie  zwiększenia składu komisji edukacji do 6-ciu 
osób  oraz zmniejszenia składu komisji polityki społecznej do 5-ciu osób ? 
 
za – 17, przeciw – 0, wstrzymujących się - 2 
 
 -     Stwierdzam, że wniosek rada przyjęła większością głosów.  
 
Karta  z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik  Nr 11  do niniejszego 
protokołu. 
 
 
- Czy  jeszcze są uwagi do projektu uchwały ?  Nie widzę.  Kto za przyjęciem 
uchwały w proponowanym brzmieniu ? 
 
 
Uchwała Nr II/11/2010 w sprawie  powołania stałych Komisji Rady Miasta 
Jastrzębie-Zdrój, ustalenia przedmiotu ich działania  i liczebności została 
przyjęta głosami:  za – 18, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1.    
 
 -     Stwierdzam, że rada przyjęła uchwałę większością głosów.  
 
Karta  z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik  Nr 12  do niniejszego 
protokołu. 
 
 
 
Przewodn. komisji uchwał i wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie  
ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój. 
 
Przewodn. Rady Miasta 
- Proszę o zgłoszenie wniosków  odnośnie zmian w składach komisji. 
 
Sławik Tadeusz 
- Zgłaszam wniosek o uzupełnienie składu komisji edukacji o radnego pana 
Norberta Małolepszego. 
 
Lis Jerzy  
- Zgłaszam wniosek, aby ze składu komisji polityki społecznej wykreślić radnego 
pana Ryszarda Piechoczka.   
 
Przewodn. Rady Miasta 
- Kto jest za wnioskiem w sprawie powołania radnego Norberta Małolepszego do 
komisji edukacji oraz odwołania radnego Ryszarda Piechoczka z komisji polityki 
społecznej ? 
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za – 18, przeciw – 1, wstrzymujących się - 1 
 
Karta  z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik  Nr 13  do niniejszego 
protokołu. 
 
 
- Czy  jeszcze są uwagi do projektu uchwały ?  Nie widzę.  Kto za przyjęciem 
uchwały w proponowanym brzmieniu ? 
 
 
Uchwała Nr II/12/2010 w sprawie  ustalenia składów osobowych stałych 
Komisji Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój została przyjęta głosami:  za – 20, 
przeciw – 0, wstrzymujących się - 0.  
 
 -     Stwierdzam, że  rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.  
 
Karta  z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik  Nr 14  do niniejszego 
protokołu. 
 
 
 
 
Ad. 7 
 
Wolne głosy i wnioski.  
 
 
Przewodn. Rady Miasta 
- Proszę, aby członkowie komisji rady miasta wybrali przewodniczących i 
wiceprzewodniczących komisji.   
 
 
P R Z E R W A  godz. 16.00 – 16.15 
 
 
\- Przedstawię państwu  wybranych przewodniczących  komisji. 
 
 -   komisja skarbu   -  Janusz Tarasiewicz 
 -   komisja polityki gospodarczej i bezrobocia  -  Tadeusz Sławik   
 -   komisja edukacji  -  Anna Toborowicz 
 -   komisja bezpieczeństwa publicznego i samorządu terytorialnego  
     Norbert Małolepszy 
 -   komisja polityki społecznej  -  Bernadeta Magiera 
 -   komisja kultury i sportu  -  Andrzej Matusiak 
 -   komisja gospodarki komunalnej i przestrzennej  -  Alina Chojecka 
 -   komisja rewizyjna  -  Witold Kosiorek 
 
- Informuję państwa, że wszystkie komisje rady miasta spotkają się w sprawie 
 projektu budżetu miasta na 2011r.   w dniu 17 grudnia 2010r. o godz. 13.00 w 
 sali nr 129.  Wszyscy radni otrzymali pisemną informację o spotkaniu.   
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Ad. 8 
 
Zakończenie posiedzenia. 
 
Przewodn. Rady Miasta  
- Dziękuję państwu za udział w obradach sesji. Zamykam obrady II sesji 
nadzwyczajnej Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój. 
 
 
 
 
 
Protokołowała 
Alicja Trocka 
 
 
 
 
 
Obrady sesji zarejestrowano na płycie CD. 
 
 
 
 


